

中西區 Central & Western District

參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單
List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes
for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
1	明愛凌月仙幼稚園 CARITAS LING YUET SIN KINDERGARTEN	2517 8785	N
2	明愛堅尼地城幼兒學校 CARITAS NURSERY SCHOOL - KENNEDY TOWN	2816 8008	N
3	明愛聖方濟各幼稚園 CARITAS ST FRANCIS KINDERGARTEN	3589 2256	Y
4	卓基英文學校暨幼稚園 CHERISH ENGLISH SCHOOL & KINDERGARTEN	2855 0080	Y
5	潮陽幼稚園 CHIU YANG KINDERGARTEN	2543 6796	P
6	基督教香港信義會基恩幼兒學校 ELCHK AMAZING GRACE NURSERY SCHOOL	2540 7583	N
7	香港保護兒童會譚雅士幼兒學校 HKSPC THOMAS TAM NURSERY SCHOOL	2549 5107	N
8	香港基督教女青年會戴翰芬幼兒學校 HKYWCA TAI HON FAN NURSERY SCHOOL	2545 1177	Y
9	救恩學校 KAU YAN SCHOOL	2803 0304	N
10	靈恩學校 LING YAN SCHOOL	2858 3339	Y
11	禮賢會學校 RHENISH MISSION SCHOOL	2857 3110	N
12	嘉諾撒聖心幼稚園 SACRED HEART CANOSSIAN KINDERGARTEN	2521 0813	N
13	聖雅各福群會寶翠園幼稚園 SJS BELCHER KG	2542 7608 / 2542 7678	N
14	聖安多尼中英文小學暨幼稚園 ST ANTHONY'S ANGLO-CHINESE PRI SCH & KG	2494 8848	Y
15	聖嘉勒小學暨幼稚園 ST CLARE'S PRIMARY SCHOOL	2547 2751	N
16	聖馬太堂幼稚園 ST MATTHEW'S CHURCH KINDERGARTEN	2548 4777	Y
17	聖保羅堂幼稚園 ST PAUL'S CHURCH KINDERGARTEN	2526 0546	N

*Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 5 月 12 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 12 May 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.

中西區 Central & Western District

參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單 List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
18	聖士提反堂小學暨幼稚園 ST STEPHEN'S CHURCH PRI SCH & KG	2546 2863	N
19	聖士提反女子中學附屬幼稚園 ST STEPHEN'S GIRLS' COLLEGE KINDERGARTEN	2548 6607	N
20	太陽島英文幼稚園 (卑路乍街分校) SUN ISLAND ENGLISH KG (BELCHER BRANCH)	2818 7074	Y
21	偉思幼稚園 WISELY KINDERGARTEN	2546 2022	P
22	香港西區婦女福利會幼稚園 WOMEN'S WELFARE CLUB W-DIST HK KG	2546 1030	Y
23	仁濟醫院方江輝幼稚園 YAN CHAI HOSPITAL FONG KONG FAI KG	2818 2069	N
24	仁濟醫院郭子樑幼稚園 YAN CHAI HOSPITAL KWOK CHI LEUNG KG	2547 8250	N

*Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 5 月 12 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 12 May 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.